
 

 

1 0 .  s z á m ú  

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 

Készült a 2024. május 30-án megtartott nyílt képviselő-testületi ülésről.  
 

Képviselő-testületi ülés helye: Faluház (Jobbágyi, Kossuth út 17.) 

 

Jelen voltak:  Schoblocher István polgármester, 

 Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester, 

 Kiss Krisztián Zsolt képviselő, 

 Maczák Tímea   képviselő, 

  Pintér Norbert   képviselő, 

 Sebők-Haász Mária képviselő, 

 Sándorné Szentkúti Anita Pénzügyi Bizottság tagja, 

 dr. Tóth Renáta  jegyző,  

 Kucsikné Kerek Katalin jegyzőkönyvvezető. 
 

 

A képviselő-testületi ülésről távol volt:  

 Baranyi István   képviselő, 

 Bangó Mihály   JRNÖ elnöke. 

 

Jelenlévő érdeklődő állampolgár: --- fő.  

 
  

Schoblocher István polgármester: Köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy 

az ülés határozatképes. Baranyi István képviselő jelezte, hogy nem tud jönni, mivel 

szanatóriumban van. 
 

 

N A P I R E N D: 

 

1. Magyar Posta Zrt. bérelt ingatlannal kapcsolatos kérelme 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

2. Egyebek 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

 

A képviselők a javasolt napirendi pontokat módosítás nélkül, 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadták. 

 



 

 

 

1./ Magyar Posta Zrt. bérelt ingatlannal kapcsolatos kérelme 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester   

 

Schoblocher István polgármester: Az éves üléstervben szerepel a beszámoló a 

közbiztonság helyzetéről, azonban a kapitányasszony kérése szerint csak a 

későbbiekben, a választások után, várhatóan augusztusban vagy szeptemberben fogjuk 

megtárgyalni.  

A Magyar Posta Zrt. bérelt ingatlannal kapcsolatos kérelme kiküldésre került a 

képviselők részére. Évek óta küszködünk ezzel a problémával, be is van törve az ablak, 

a múltkori nagy eső alkalmával be is ázott az ablak. Beszéltem vállalkozókkal, de eddig 

csak két árajánlatot kaptunk. Eddig a legolcsóbb árajánlat 2,3 millió forint bruttóban. 

Nem egy ablakról lenne szó, ezért kerül ennyibe. Ebben benne van a bejáratnál lévő 

négy ablak azért, hogy mindegyik egyforma legyen és fából készülnének az ablakok a 

jelenlegi stílusban. Hőszigetelt ablakok lennének. A rácsot még nem tudjuk, hogy fel 

kell-e szerelni. Ebben az árajánlatban benne van a munkadíj és az anyagköltség. Az 

ötödik ablak az lenne, ami az utcafrontra néz, a Hunyadi útra, a hatodik ablak pedig a 

kínai üzlet felé néz.  

 

Maczák Tímea képviselő: Az ajtó nincsen benne?  

 

Schoblocher István polgármester: Az ajtó maradna. Az ajtó több százezer forint lenne, 

abba már nem akartam belemenni. Az eddigi legalacsonyabb árajánlat a Fabogár Kft. 

árajánlata. Biztos, hogy szépen dolgoznak. Ebben nem tudunk dönteni, mert nincs 

harmadik árajánlat. Van-e kérdés ezzel kapcsolatban?  

 

Sebők-Haász Mária képviselő: Tudjuk azt, hogy a posta meddig fog itt működni?  

 

Schoblocher István polgármester: Erre konkrét választ nem tudok adni, de szerintem 

egy darabig biztos, hogy fog működni. Nagy település Jobbágyi, Nógrád megye 

tizenharmadik legnagyobb települése vagyunk továbbra is, így remélem sokáig marad a 

posta, nem beszélve arról, hogy van forgalom is. Menni kell az embereknek, hogy 

legyen forgalom. A K&H Banktól korábban megkerestek engem három héttel ezelőtt, 

hogy szeretnének egy pénzkiadó automatát ide hozni. Régióban gondolkoznak, így ide 

jönnének a környező településekről, mivel nagy az átmenő forgalom. Azóta nem jelzett 

vissza a képviselő. Kérdezte, hogy hol lehetne megoldani, én a volt 

takarékszövetkezetet épületét ajánlottam fel, hiszen a régi biztonsági rendszerek még ott 

vannak. Ezt azért mondom el, mert olvasom a kampányszövegekben, hogy kellene ilyen 

automata a településen. Régen felvettem a kapcsolatot az OTP-vel, ahol elmondták, 

hogy nagyon-nagy forgalomra lenne szükség a telepítéshez, itt pedig elég a havi 100 

tranzakció. 

 

Maczák Tímea képviselő: Bankautomata lenne, melyet kívülről is meg lehetne 

közelíteni, nem kell bemenni az épületbe?  

 

Schoblocher István polgármester: Nem kell bemenni, kívülről lenne az automata. A 

kialakítás feltételeit a banknak kell biztosítani, hiszen ez az ő tulajdonában lévő eszköz.   

 

Sebők-Haász Mária képviselő: Csomagautomata nem kerülhet kialakításra? 

 



 

 

 

Schoblocher István polgármester: Ezzel is megkerestek már, van ennek egy éve is. A 

takarék melletti területre gondoltam, oda lehetett volna kialakítani, de azóta nem 

kerestek meg. A kialakításnak lennének feltételei, betonozás stb., de bízom benne, hogy 

az új testület majd gondolkozik róla.  

 

Pintér Norbert képviselő: A posta nem fizet bérleti díjat, ugye?  

 

Dr. Tóth Renáta jegyző: De fizet, csak keveset.  

 

Schoblocher István polgármester: Nagyon sok önkormányzat felajánlott helyiséget a 

postának, úgyhogy inkább maradjanak. Ott van ugyan a volt takarékszövetkezet épülete, 

de utána az üzemeltetetés költségeit az önkormányzatnak kellene állni. Így meg ők 

fizetnek mindent és még kevés bérleti díjat is fizetnek.  

 

Maczák Tímea képviselő: Az ajtó is nagyon rossz állapotban van. Mondtad, hogy több 

százezer forintba kerül, de nem kellene azt is megcsináltatni, ha már az ablakokat 

megcsináltatjuk? Milyen összeget tenne ez ki?  

 

Schoblocher István polgármester: Minimum 400.000 Ft.  

 

Dr. Tóth Renáta jegyző: Inkább 500.000 Ft, mert nagyméretű az ajtó.  

 

Schoblocher István polgármester: Dupla ajtó. Ha azt mondjátok, akkor szólok nekik, 

hogy ezt is rakják bele az árajánlatba, úgyis csúszásban vagyunk. Van rá forrás, a 

múltkor említettem, hogy a Dél-Nógrádi Vízmű Kft. végelszámolásra került, onnan kb. 

2,1 millió forint fog majd visszajönni. Így fél millió forintot kellene az 

önkormányzatnak hozzárakni.  

 

Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester: De melyik ajtó, mert ott több ajtó van?  

 

Maczák Tímea képviselő: A bejárati ajtóra gondoltam, mert az nagyon rossz állapotban 

van.  

 

Pintér Norbert képviselő: Nem lehetne a postát elköltöztetni a takarék helyére?  

 

Dr. Tóth Renáta jegyző: Nem, minden informatikai rendszer ott van kiépítve neki.  

 

Schoblocher István polgármester: Az csak végszükséglet, ha nincs más megoldás.  

 

Maczák Tímea képviselő: Azt javaslom, hogy kérjük új árajánlatot, amiben az az egy 

ajtó benne van pluszban, aztán majd eldöntjük.  

 

Pintér Norbert képviselő: Úgy kellene megoldani, hogy hátha egyszer lesz pályázat az 

épület felújítására. 

 

Schoblocher István polgármester: Kérek plusz árajánlatot, amiben az ajtó is benne van, 

és a következő képviselő-testületi ülésen újra napirendre kerül a kérelem. 

 

 

 



 

 

 

2. / Egyebek  

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

a.) Szavazatszámláló Bizottsági tagok választása 

 

Schoblocher István polgármester: Korábbi testületi ülésen már szavaztunk a 

szavazatszámláló bizottságok tagjairól, de lemondás és egyéb okok miatt nem biztos, 

hogy a megválasztott létszámmal biztosítható a választás lebonyolítása. A jegyző 

asszony javaslata alapján szükséges még új tagok választása. Felkérte a jegyzőt, hogy 

ismertesse javaslatát. 

 

dr. Tóth Renáta jegyző: A Szavazatszámláló Bizottságba a korábbi tagok 

kiegészítéseként javaslom megválasztani Jancsó Gábornét, Miczkiné Pintér Annát, ifj. 

Micsutka Györgyöt és Kis Renátát. 

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a szavazatszámláló bizottsági 

tagok megválasztását. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta. 

 

31/2024. (V. 30.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a választási eljárásról szóló 2013. 

évi XXXVI. törvény 24. § (1) bekezdésében biztosított jogkörében eljárva a 

szavazatszámláló bizottságok tagjainak – a 19/2022. (II. 9.) számú képviselő-testületi 

határozatát fenntartva – a további személyeket választja meg: 

 Jancsó Gáborné  3063 Jobbágyi Lakótelep 4. ép. B. lh. 2. em. 5. aj. 

 Kis Renáta   3063 Jobbágyi Losonci út 30-34. 

 Miczkiné Pintér Anna  3063 Jobbágyi Apponyi út 57. 

ifj. Micsutka György  3063 Jobbágyi Losonci út 25.  

  

Határidő: azonnal 

Felelős: dr. Tóth Renáta HVI vezető 

 

 

b.) Tájékoztatások, vélemények 

 

Schoblocher István polgármester: Jancsó Henriett jobbágyi lakos a múltkor írt kérelmet, 

melyben kérte mozgássérült parkoló kialakítását és a járda javítását. Akkor arról 

beszéltünk, hogy a templom előtti teret is nézzük meg. A tervező itt volt, kétszer 

rászóltam, a múlt héten is beszéltem vele. Annyit mondott, hogy a kollégáinak 

lerajzolta, de még mindig nem kaptam árajánlatot. Ezzel kapcsolatban így nem tudok 

érdemlegeset mondani. Ha lesz árajánlat, jelzem.  

 

Pintér Norbert képviselő: Ezzel kapcsolatban már elmondtam, hogy olcsóbb 

megoldásban kellene gondolkoznunk, mert ezt a pénzt másra lehetne költenünk. 

Beleölünk 3-4 millió forintot, kialakítunk egy parkolót, amire van igény, a templom 

melletti részt el lehetne tolni. Ha belegondolunk a kamerából kevés működik.  



 

 

 

Schoblocher István polgármester: Ezzel vitatkoznék, a kamerák működnek, de előfordul 

1-2, ami nem működik, de azt te is tudod, hogy folyamatosan ebben az évben is 

kicseréltük őket, tavaly is ki lettek cserélve. Azt tudni kell, hogy 65-66 kamera van a 

településen. Az első kamerák még Majoros László polgármester úr idejében készültek, 

ez analóg rendszer volt akkor. Kimondottan azokat az épületek védtük akkor, amik 

önkormányzati épületek voltak, iskola, polgármesteri hivatal, óvoda, illetve ezek 

környezetét. Mindenütt jók a kamerák, kivéve a hegy alatt nem működik a három. Ezzel 

kapcsolatban ennyit szerettem volna mondani.  

Továbbá itt van egy levél, jövő héten fogjuk kirakni, új szelektív hulladékgyűjtő 

edények kerülnek kiosztásra a szolgáltató részéről, a zsákos rendszer megszűnik.  

 

Dr. Tóth Renáta jegyző: Egy kuka lesz, ebbe lehet a papírt meg a műanyagot egybe 

gyűjteni. Akinek kevés az egy kuka kapacitása, az átlátszó zsákba tudja gyűjteni. 

Havonta egyszer fogják üríteni. A cég fogja kiadni a kukát, az átadást ők 

dokumentálják, oda kell menni átvenni a régi hivatalhoz. 

 

Schoblocher István polgármester: Két napot adtak a kiadásra. A cég fogja 

lakcímkártyára kiadni, június 11 és 12-én.  Holnap felrakjuk a facebookra és a honlapra.  

A következő a Dalnoki Jenő Labdarúgó Akadémia kérelme. Felhívtam őket, elmondtam 

nekik, hogy mire van szükségünk a döntéshez. Megküldték Hegedüs Zsolt részére az 

adóigazolást, hogy nincsen köztartozásuk, illetve mondtam az 500.000 Ft-os kauciót is. 

Azt mondták ezt is vállalják, ezzel nincsen gond.  

 

Maczák Tímea képviselő: A beszámolót beadták?  

 

Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester: A 2022. évit igen.  

 

Maczák Tímea képviselő: A 2023.évi beszámolót várjuk még meg.  

 

Pintér Norbert képviselő: Fognak egyáltalán gyerekek itt játszani?  

 

Schoblocher István polgármester: Biztos, hogy fognak itt játszani, de hogy milyen 

minőségben, azt nem tudom. Tudjatok róla, így, hogy elmondtam, tehát ezzel még 

várunk.  

 

Maczák Tímea képviselő: Nem igazán tudom, nekem ez gyanús. A 2023-as év 

beszámolóját mindenképpen várjuk meg.  

 

Schoblocher István polgármester: Rendben. Június 1-én tartunk gyereknapot 10-13 

óráig, természetesen, ha eső lesz, akkor nem fogjuk megtartani. Abban maradtunk a 

szervezővel, aki hozza az eszközöket, hogy akkor másik hétvégén kerül megtartásra a 

gyereknap. Holnap eldöntjük azt, hogy lesz vagy nem lesz.  

Kiss Gyula ajánlatát a tisztítási munkálatokkal kapcsolatban e-mailben megküldtük a 

képviselőknek, de erről fogunk még beszélni. 

 

Pintér Norbert képviselő: Ahogy megyünk ki a kilátóhoz, jobboldalt, ott van az 

önkormányzatnak egy két-három hektáros területe, azt ledaráltathatnánk velük.  

 



 

 

 

Schoblocher István polgármester: Én kimondottan külterületi utakra gondoltam, amiket 

megcsináltunk, ha azon végig mennének és levágnák, mert ott behajlanak az ágak, 

illetve vannak olyan helyek, ahol átszakították a vadhálót, azt ki kell pótolni. 

 

Pintér Norbert képviselő: Ezek 300-400 ezer forintos áron dolgoznak hektáronként.  

 

Sebők-Haász Mária képviselő: A Dózsa György úton van egy rész, ahol teljesen be van 

nőve a növényzettel, ágak kilógnak, az autót karcolják.   

 

Dr. Tóth Renáta jegyző: Ott nem vághatnak, csak az út széléről. 

 

 

c.) Beszámoló a Balassi Bálint Megyei Könyvtár Könyvtárellátási Szolgáltató 

Rendszerének 2023. évi munkájáról 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Ma érkezett egy beszámoló a Balassi Bálint Megyei 

Könyvtár Könyvtárellátási Szolgáltató Rendszerének 2023. évi munkájáról. 

Belenéztem, Jobbágyi szempontjából szinte nem is láttam semmit. Ezzel kapcsolatban 

van-e kérdés, észrevétel? 

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a Balassi Bálint Megyei 

Könyvtár Könyvtárellátási Szolgáltató Rendszerének 2023. évi munkájáról szóló 

beszámolót. 

  

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

32/2024. (V. 30.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Balassi Bálint Megyei Könyvtár 

Könyvtárellátási Szolgáltató rendszerének 2023. évi munkájáról szóló beszámolót 

megtárgyalta és elfogadta. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős:   Schoblocher István polgármester 

 

A beszámoló mellékletként csatolva.  

 

 

Schoblocher István polgármester: Szeretnék még egy pár szót mondani a választási 

fórummal kapcsolatban, amit képviselőtársaim szerveztek. Elvállaltam a moderátor 

szerepét. Szeretném felhívni a jelenlévők figyelmét, hogy jelentkezni kell a fórumra. A 

határidőt be kell tartani. Ha nem fog valaki jelentkezni, annak nem fogok szót adni. E-

mail-ben kell jelentkezni, ott van a meghívón. Be fogom tartani az öt percet is.  

 

 



 

 

 

Megköszönte a részvételt és a képviselők munkáját, majd a nyílt ülést bezárta és zárt 

ülést rendelt el. 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

               Schoblocher István dr. Tóth Renáta 

 polgármester  jegyző 


